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Närvarande styrelsemedlemmar 
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Mikael Tranberg| Lena Lindström (adj.) | Bo Engholm 

Ej närvarande: Christoffer Thalin| Göran Hagman |Jyrki Vouti| Jenny Häggström| Jakob Bergvall 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade helgens möte. 

 

 

 2. Anmälan av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Bo Engholm och Mikael Tranberg. 

 

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Inga frågor som innebar en justering av dagordningen anmäldes.    

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Från protokollet den 10/8 noterades följande: 

-§10. Vandringspriser. Kvarstår 

-§17. Redovisning av svar angående klagomål från stämman med mera. Kvarstår 

-§18. Digitala medlemskort. Kvarstår. 

 

Från protokollet den 15/12 noterades följande: 

-§23. Diskussioner- Stockholms DK. Klar 

 

Från protokollen den 23/2 samt 7/3 gjordes inga noteringar. 
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Protokollen lades därmed till handlingarna med ett godkännande 

 

 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 

 

 

 9. Kommittéernas arbete 

Avelskommittén, Jakt & Utställningskommittén samt Ekonomikommittén samlades 

för att arbeta under lördagsförmiddagen. 

 

   

  10. Reduca förevisning 

Christian Murray från Reduca Styrelseportalen hade en digital presentation av 

företagets produkter. Reduca tillhandahåller digitala hjälpmedel för föreningslivet 

såsom hemsida, e-post och styrelseportal m.m.  

 

11. Workshop med frisvaren på medlemsenkäten 

Under lördagseftermiddagen arbetade CS med frisvaren från medlemsenkäten och 

ringade in flera fokusområden som styrelsen kommer att arbeta vidare med. 

 

Mötet ajourneras till nästa dag. 

            

12.  Inrättande av en stadgegrupp i SDK 

Christian Janson och Lars Rydstedt får i uppdrag av CS att till nästa CS-möte skapa 

en stadgegrupp bestående av ovan nämnda personer samt 2–3 personer från 

lokalklubbarna.  

 

 

 13. Genomgång av bokslut och beslut om reviderad budget för 2023 och 2024 

Lena Lindström föredrog bokslutet för 2022 samt gick igenom budget för 2023 och 

2024. Bokslutet för 2022 ger ett överskott varpå CS diskuterade hur pengarna ska 

användas. Lars Rydstedt tar kontakt med Charlotta Lövgren och Peter Österberg 

angående en vidare utveckling av DreverData och kostnader för detta. CS 

fastställde därefter budget för 2023 och 2024. 

 

 14.  Kommittéernas arbete 

Avelskommittén 

Charlott Jonsson informerade om kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen.  

- Kommittén har haft ett möte med Maija-Leena Eloranta på SKK 

angående RAS. 

- Informerades om det senaste arbete kring lungödem. 

- Den närmaste tiden fokuserar kommittén på att sammanställa alla 

avelssidor till årsboken. 

 

Ekonomikommittén 

Christian Janson redogjorde för kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen. 
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- Kommittén arbetar med att slutföra ekonomisidorna till årsboken. 

- Lars Rydstedt informerade om att i framtiden kommer alla klubbens 

ekonomifrågor att skötas av AU. Syftet är att öka transparensen så 

att varje kommittéordförande har bättre insyn i klubbens ekonomi. 

Lena Lindström sköter den praktiska hanteringen och Christian 

Janson har en controllerfunktion. 

 

Jakt &Utställningskommittén 

Annika Helgesson och Roger Lindström redogjorde för kommitténs 

arbete vilket löper enligt aktivitetsplanen. 

 

- Kommittén har sett över statuterna för ”Sveriges Vackraste” och 

jobbar vidare med det förslag som de tagit fram. 

- ”Önskelista” för utveckling av DreverData har tagits fram. Till nästa 

CS-möte ska kommittén tillsammans med avelskommittén ta fram en 

lista med de högst prioriterade förbättringarna. 

- Stipendiet till nya exteriördomare diskuterades. 

 

Mediakommittén 

Charlott Jonsson skriver nästa artikel till Hundsport Jakthund. 

 

      Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström redogjorde för kommitténs arbete. Den 28 mars hålls 

ett möte med lokalklubbarnas fullmäktige för att summera 

drevprovssäsongen 2022/2023. 

 

     Sponsorkommittén 

Christian Janson redogjorde för kommitténs arbete. Det har varit oerhört 

svårt att få uppfödare och hanhundsägare att vilja annonsera i årsboken. 

Bo Engholm går in i kommittén och hjälper till att ordna sponsorer. 

 

15. Planeringsgrupp för 80-årsfirande 

2024 fyller SDK 80 år och detta ska vi uppmärksamma. CS diskuterade inrättandet 

av en planeringsgrupp för arrangemanget. Vid nästa CS-möte fastställs vilka som 

ska ingå i gruppen och vilken inriktning den ska ha. 

 

16. Genomgång av motioner till Kennelfullmäktige 

       Genomgång av de fyra motioner som CS planerar att skicka till Kennelfullmäktige: 

       

1. Ras och specialklubbars rätt att själva bestämma antalet utställningar. CS beslutar att 

skicka in motionen. 

2. Konferenser och arrangemang ska spridas över året. CS beslutar att skicka in 

motionen. 

3. Agenda ska skickas med vid inbjudan till konferenser. CS beslutar att skicka in 

motionen. 
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4. SKK Avel och Hälsa ska följa avelsrekommendationer. CS beslutar att skicka in 

motionen. 

 

CS tog även del av del andra jakthundsklubbarnas motioner.  

 

SKK har bett om svar på en remiss gällande ett eventuellt införande av 

Nationellt Junior och Veteranchampionat samt Nordic Junior och Veteranchampionat. 

Lars Rydstedt tillskriver SKK med vårt svar. 

 

17. Skadeståndskravet 

        Lars Rydstedt redogjorde för de kontakter han har haft med en jurist gällande 

eventuell hjälp att driva in skadeståndskravet gentemot Kronofogden. Rådet från 

denne var att SDK själva kan skicka in en ansökan till Kronofogden vilket Lars 

Rydstedt ansvarar för. Via kontakt med SKK kan vi också få hjälp av Fredrik 

Bruno. 

 

18. Information 

       Lars Rydstedt deltar på Öster-Malma träffen. 

 

 

19. Meddelanden 

       Inga meddelanden på grund av att CS e-post under en tid inte fungerat. 

 

 

20. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

      -  E-posten fungerar inte trots kontakter med Raw Design. Återkopplingen från 

företaget har varit mycket dålig och Lars Rydstedt gör ett nytt försök med Raw. 

 

      -  Svenska Raser: vi måste börja uppdatera vårt domarkompendium. Jakt & 

Utställningskommittén jobbar med frågan. 

 

       - CUA-utbildning, bör vi arrangera en egen? Frågan ligger hos Jakt & 

Utställningskommittén. 

 

21. Nästa möte 

Nästa CS-möte hålls torsdagen den 20/4 kl. 18.00 (digitalt). 

 

 

22. Mötet avslutas 

       Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade helgens 

möte.  
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     Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                    Justeras                                  Ordförande  

 

 

Mikael Tranberg                                    Bo Engholm                            Lars Rydstedt                                        
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